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Tirsdag den 21. maj 2024 kl. 19.00-21.00 – Konferencen Sundhøj 
 
Pkt. 1  
Godkendelse af dagsorden og referat 
 
Pkt. 2  
Den fremskudte socialrådgivers opgaver på skolen i elevregi   
Formålet med punktet er at skolebestyrelsen orienteres via et oplæg fra Pernille Haugaard 
omkring de opgavetyper som den fremskudte socialrådgiver arbejder med på Tåsingeskolen.  
 
Som fremskudt socialrådgiver er Pernille konsulent og sparringspartner for institutionerne 
(skoler og daginstitutioner) ud fra tanken, at det er vigtigt med tidlig opsporing, forebyggelse og 
indsats i almenområdet. Pernille har møde med afdelingsledelse på Sundhøj og Lundby samt 
deltager på tværfaglige møder.  
 
Pernille fungerer som brobygger mellem almenområdet og Familieafdelingen. Pernille kan 
desuden lave familierettet rådgivning til familier med korterevarende og forebyggende 
indsatser.  
 
Pernille ser, at de gængse problemstillinger er sygdom, skilsmisse, ensomhed, selvværd, angst, 
skolevægring eller lignende.  
 
Pkt. 3  
Nyt fra skolens elevråd, ledelse, medarbejdere og formand 
Formålet med punktet er at bestyrelsen, fra de fire perspektiver, får et indblik i skolens hverdag 
siden sidste bestyrelsesmøde.  
 
Kasper:  
Sidste skoledag forløb fornuftigt. Vi holder fast i en god kultur omkring sidste skoledag, at det 
skal være en god oplevelse for alle elever.  
Vi indvier legemiljøet i Lundby. 
Ungemiljøet har drøftet muligheder for udeområder.  
Der arbejdes på 6.årgange i forhold til overgang til 7. klasse. 
Konstituering af ny bestyrelse.  
Vi har taget hul på prøveperioden.  
Janne: 
Centerafdelingen har afholdt sidste skoledag – konkurrencer, udklædning, dele karameller ud, 
vandkamp og hockeykamp.  
Vi har ikke ’læseferie’, men der afholdes prøver.  
Stinne: 
God sidste skoledag! 
Kristine: 
Bobo i praktik som terapihund.  
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Vi har haft 8 elever med til taekwondolejr - arrangeret af Vester Skerninge taekwondoklub og to 
af vores medarbejdere.  
Vi har afholdt ’Gammel elevers dag’ med stor succes.  
 
Pkt. 4  
Madordning – er der opstået nye muligheder? 
Formålet med punktet at skolebestyrelsen drøfter mulige løsninger – ved Bjørn og Jonas.  
 
Jonas og Bjørn har arbejdet med ’skolemad’ både med overvejelser om ’frokostbixen’ samt 
muligheder omkring madordning ved Årstiderne/ØJN.  
 
Skolebestyrelsen drøfter muligheder og perspektiver omkring en madordning. Udvalget arbejder 
videre.  
 
Pkt. 5  
Høring vedrørende kloge m2  
Formålet med punktet at skolebestyrelsen drøfter høringssvar vedrørende kloge m2 og de 
afledte konsekvenser for Tåsingeskolens vedkommende.  
 
For Tåsingeskolens vedkommende handler de kloge m2 om ’Energihuset’ og ’lejrskolen’. 
Høringssvaret er afstemt og godkendt. Høringssvaret skal ligeledes behandles i Tåsingeskolens 
MED-udvalg.  
 
Pkt. 6  
Overgange – hvilke er interessante at belyse nærmere i SB regi? 
Formålet med punktet at skolebestyrelsen drøfter begrebet overgange og hvilke der kunne 
være interessante at se nærmere på i kommende skoleår? 
 
Der er nogle vigtige perspektiver i ’overgange’ idet en overgang ofte repræsenterer noget nyt, 
som potentielt set kan være startskuddet til en ny begyndelse. Andre gange er der gode 
perspektiver i at skabe ’sammenhænge’ frem for ’overgange’.  
 
Vi har nogle interne retningslinjer for, hvordan vi arbejder med overgange på Tåsingeskolen (0. 
kl. – 1. kl. og 3. – 4. kl. og 6. – 7.kl på Sundhøj og Lundby).  
 
Emnet drøftes videre i kommende skoleår.  
 
 
Pkt. 7  
Årshjulet og evt.  
Formålet er en kort gennemgang af status på punkter og kommende opgaver.  
 
 


